



Date	01/04/2019
Submitted by	Yves Roy
Subject	To correct an error in address for an approved fence exemption request
File N°	CO1 FEN

1) **NATURE/GOAL :**

Council previously considered and reviewed a fence exemption request for Mr. Pierre Lafontaine located at 19 Clarence court. In the resolution approved on March 19, 2019, the address was incorrectly identified. The purpose of this report is to correct the address for the approved fence exemption request.

Le conseil a déjà examiné une demande d'exemption de clôture pour M. Pierre Lafontaine située au 19 Clarence court. Dans la résolution approuvée le 19 mars 2019, l'adresse a été mal identifiée. Le présent rapport a pour objet de corriger l'adresse de la demande de dérogation pour clôture approuvée.

2) **DIRECTIVE/PREVIOUS POLICY :**

None

3) **DEPARTMENT'S RECOMMENDATION :**

BE IT RESOLVED THAT Council approve a fence exemption request at 19 Clarence court for Mr. Pierre Lafontaine in accordance with the information provided in report # PRO2019-002 as presented to Council on March 19, 2019; and

BE IT RESOLVED THAT Council revoke the fence exemption for 25 Clarence court as approved in Resolution 2019-57.

QU'IL SOIT RÉSOLU QUE le conseil approuve une demande de dérogation relative aux clôtures à M. Pierre Lafontaine au 19 Clarence court, conformément aux informations fournies dans le rapport n # PRO2019-002 tel que présenté au Conseil le 19 mars 2019 ; et

QU'IL SOIT RÉSOLU QUE le conseil révoque l'exemption relative à la clôture au 25 Clarence court telle qu'approuvée dans à la résolution 2019-57.

4) **BACKGROUND :**

This exemption request was previously discussed and approved by Council on March 19, 2019 by Council resolution # 2019-57.

Cette demande de dérogation avait déjà été discutée et approuvée par le Conseil le 19 mars 2019 par sa résolution n # 2019-57.

5) **DISCUSSION :**

The original report is attached for Council's reference. There was a mistake in the address stated in the resolution that was approved by council. The address should've been 19 Clarence court and not 25 Clarence court.

In order to correct the mistake in the address in the resolution, Administration recommends approving the fence exemption at 19 Clarence court, and revoking the exemption at 25 Clarence court.

Le rapport original est joint pour référence au Conseil. Il y avait une erreur dans l'adresse indiquée dans la résolution qui a été approuvée par le conseil. L'adresse aurait dû être 19 Clarence court et non pas 25 Clarence court.

Afin de corriger l'erreur dans l'adresse indiquée dans la résolution, l'administration recommande d'approuver l'exemption de clôture du 19 Clarence court et de révoquer l'exemption du 25 Clarence court.

6) **CONSULTATION:**

None

7) **RECOMMENDATIONS OR COMMENTS FROM COMMITTEE/ OTHER DEPARTMENTS :**

None

8) **FINANCIAL IMPACT (expenses/material/etc.):**

None

9) **LEGAL IMPLICATIONS :**

None

10) **RISK MANAGEMENT :**

None

11) **STRATEGIC IMPLICATIONS :**

None

12) **SUPPORTING DOCUMENTS:**